



3 kg

Worm killer قاتل الدود



5 kg

Worm Repellant Block prevents flies from approaching the animals.

- Salt worm block is produced with a formula that provides minerals and vitamins for animals, and also keeps flies away from animals.
- In addition, all the other natural flavors, especially leucine and ajoene from garlic, which are added to the formula with the aim of repelling flies, are very effective in increasing the appetite of animals.
- Organic and inorganic mixtures in their content are completely metabolized and penetrate all body secretions (sweat, tears, runny nose, saliva, feces, urine) and prevent flies from approaching animals. It is not fatal to flies.

Usage:

- It is 40g/day for cattle (Bovine) and 5g/day for sheep (Ovine) Consumption may be a little high in the first days depending on the animal's need, but it returns to normal within a few days.

Packaging:

- 3 kg round block
- 5 kg square

تعويض نقص الفيتامين

رفع المناعة

القضاء على الدود وطارده للذباب

كتلة طارد الديدان تمنع الذباب من الاقتراب من الحيوانات.

- يتم إنتاج كتلة ملح الدود بتركيبة توفر المعادن والفيتامينات للحيوانات، كما تبعد الذباب عن الحيوانات أيضاً
- بالإضافة إلى ذلك، جميع النكهات الطبيعية الأخرى، وخاصة اللوسين والأجوين من الثوم، والتي تضاف إلى التركيبة بهدف طرد الذباب، حيث لديه فعالية جداً في زيادة شهية الحيوانات
- يتم استقلاب المخالط العضوية وغير العضوية في محتواها بشكل كامل وتخترق (جميع إفرازات الجسم (العرق، الدموع، سيلان الأنف، اللعاب، البراز، البول) وتمنع الذباب من الاقتراب من الحيوانات. انها ليست قاتلة للذباب

طريقة الاستخدام

- 40 جرام / يوم للماشية الكبيرة و 5 جرام / يوم للأغنام و الماشية الصغيرة قد يكون الاستهلاك مرتفعاً قليلاً في الأيام الأولى اعتماداً على حاجة الحيوان ولكنه سيعود إلى طبيعته في غضون أيام قليلة،

التعبئة

- كيلو على شكل كتل دائرية 3
- كجم مربع الشكل 5